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Protokoll fört vid årsmöte med Björnhults Golfklubb, 
2019-03-09. 
 

 

 

Årsmötets öppnande 
 

Ordf Bengt Svedén hälsar de närvarande välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

 

 

§ 1 
 

Fastställande av röstlängd 
 

Ordf. omtalade att röstlängden skulle fastställas i de fall detta blev aktuellt. 

 

Årsmötet beslutade 

 

att lägga informationen till handlingarna. 

 

 

§ 2 
 

Årsmötets behöriga utlysande 
 

Ordföranden frågade om årsmötet kunde godkänna kallelsen till årsmötet. 

 

Årsmötet beslutade 

 

att godkänna kallelsen. 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
§ 3 
 

Godkännande av föredragningslista 
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Ordf. presenterade föredragningslista för årsmötet. Inkluderar en dragning om 

visionsarbetet. 

 

Årsmötet beslutade 

 

att godkänna föredragningslistan. 

 

 

§ 4 
 

Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 
 

Årsmötet beslutade 

 

att välja Bengt Svedén till ordförande och Anders Thorén till sekreterare för årsmötet. 

 

 

§ 5 
 

Val av protokollsjusterare tillika rösträknare 

Årsmötet beslutade 

 

att jämte mötesordföranden, välja Sven-Olof Karlson och Per-Ola Karlsson till 

protokollsjusterare tillika rösträknare för årsmötet. 

 
 

§ 6 
 

a) Styrelsens och kommittéernas verksamhetsberättelse 
 

Ordföranden Bengt Svedén lämnade en redogörelse över styrelsens verksamhet under 

det gångna året.  

 

Anders Nilsson lämnade en redogörelse över juniorverksamheten.  

Fem har erhållit officiellt handicap. Nick har hållit i träningarna med ett gott stöd av 

banägare. Fler personer som kan hjälpa till efterlyses.  

 

Yvonne Hallberg lämnade en redogörelse över damkommitténs och Old Girls verksamhet. 

 

Tomas Karlsson lämnade en redogörelse över tävlingskommitténs verksamhet. 

 

Lennart Skärström lämnade en redogörelse över seniorkommitténs verksamhet. 

 

 

Årsmötet beslutade 

 

att med godkännande lägga verksamhetsberättelsen och kommittéernas redogörelser till 

handlingarna. 
 

 

 

b) Styrelsens årsredovisning 
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Bengt Svedén lämnade en redogörelse över klubbens årsredovisning för 2018, som gav 

ett överskott på 10 888 kronor. 

 

 

Årsmötet beslutade 

 

att med godkännande lägga den ekonomiska berättelsen till handlingarna. 

 

§ 7 
 

Revisorernas berättelse 
 

Maria Niklasson och Thommy Karlsson lämnade en redogörelse över revisorernas 

berättelse. 

Årsmötet beslutade  

 

att med godkännande lägga revisorernas berättelse till handlingarna. 

 

§ 8 
 

Fastställande av resultat- och balansräkning 
 

Styrelsen lämnade en redogörelse över resultat- och balansräkningen, samt lämnade 

förslag till disposition av överskottet.  

 

Årsmötet beslutade 

 

att fastställa resultat- och balansräkning, samt  

 

att balansera överskottet till eget kapital. 

 

 

 

§ 9 
 

Beslut om ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutade 

 

att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar, i enlighet med 

revisorernas förslag. 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

§ 10 
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Fastställande av medlemsavgifter, verksamhetsplan och budget 
för det kommande året 
 

Ordföranden Bengt Svedén lämnade en redogörelse över förslag till verksamhetsplan och 

föreslog oförändrad medlemsavgift (400 för seniorer och 300 för juniorer), och Bengt 

lämnade även en redogörelse över budgeten för det kommande året, som beräknas ge 

ett underskott på 62 373 kronor.  

 

Anders Nilsson redovisade juniorkommitténs verksamhetsplan och nämnde att det 

kommer vara ett uppstarsmöte för juniorerna den 4/4 kl. 17.00.  

 

Yvonne Hallberg redovisade verksamhetsplanen för damkommittén. 

 

Tomas Karlsson redovisade tävlingskommitténs verksamhetsplan. Anders Ahlström 

kompletterade med information om av SM-avslutning för senior-touren, H-70, i 

september kommer att äga rum på Björnhults GK. 

 

Lennart Skärström redovisade seniorkommitténs verksamhetsplan. 

 

Visionsarbetet 
Arbete kommer att ske under åren framöver med indelningar i Marknadsföring, Klubb, 

Inom- och utomhusmiljö samt Bana. Olika aktiviteter kommer att äga rum för att på 

dessa olika områden för att stärka Björnhults GK och klubbkänslan.  

 

Information om arbetet kommer att finnas i lobbyn kring detta och vilka personer som 

sitter i de olika arbetsgrupperna. 

 

I samband med detta uppstod en diskussion juniorverksamhet och att kunna utöka 

denna. Profilering på skolor mm kan krävas men det behövs samtidigt fler personer att 

hjälpa till i juniorverksamheten. 

 

Olika idéer presenterades vilka bör tas hand om i de olika visionsgruppernas arbete. 

 

 

Årsmötet beslutade  

 

att fastställa förslag till budget, samt  

 

att fastställa förslag om oförändrade medlemsavgifter inför kommande år, samt 

 

att fastställa verksamhetsplanerna.  

 

 

§ 11 
 

Val 
 
Årsmötet beslutade 

 
att välja 

 
till ordförande för ett år   Lennart Skärström (nyval) 

 

till ledamot för två år   Thommy Karlsson (nyval) 
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till ledamot för två år   Magnus Andersson (omval) 

 

till revisorer för ett år   Martin Tolfvesgård (nyval) 

    Maria Niklasson (omval) 

 

till revisorssuppleant för ett år  Anders Hallberg (nyval) 

 

till valberedning   Pelle Karlsson, sammankallande (omval) 

    Anders Ahlström, (omval) 

    Bengt Svedén (nyval) 

     

till ordförande i damkommittén  Yvonne Hallberg (omval) 

 

till ordförande i tävlingskommittén  Tomas Karlsson (omval) 

 

till ordförande i juniorkommittén  Anders Nilsson (omval) 

 

till ordförande i seniorkommittén  Lennart Skärström (omval) 

 

till ordförande i medlemskommittén  vakant 

 

 

att ge styrelsen i uppdrag att utse GDF-ombud. 

 

 
§ 12 
 

Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 
 

Bengt Svedén nämnde att det inte inkommit några motioner, och att det inte fanns några 

förslag från styrelsen. 
 

§ 13 
 

Övriga frågor, banägarens information m m. 
Måns berättade om förändringar kring hål 17 på höger sida mot rangen. Utslaget på hål 6 

är ombyggt. Bunkrar har blivit igenlagda på hål 3, 5, 7, 8, 9. Nytt tee på hål 5 kommer 

att byggas (röd tee). Hål 17 kommer röd tee att förbättras.  

Trädplanteringarna kommer inte att kompletteras. 

Bunkern på 15 kommer att läggas igen. 

Bansamarbeten: Kind kommer inte att finnas kvar som samarbetsklubb. Varberg och 

Holm nya samarbetsklubbar. Villkor finns på hemsidan. 

A-plus medlemmar har givit positivt tillskott på medlemssidan. Hallandsgreenfee ligger 

kvar som tidigare. 

 

Sven-Olof tog upp frågor kring skadade greener och att de varit det under lång tid. 

Anders A berättade att torvning kommer att ske på de skadade greenerna. 

 
Lennart Skärström tackar av Bengt Svedén som avgående ordförande. 

 

 

Årsmötet beslutade 

 

att lägga informationen till handlingarna. 

2 



6 

 

§ 14 
 

Avslutning 

 
Bengt Svedén tackade för förtroendet och förklarade årsmötet avslutat, varefter 

sedvanliga avtackningar ägde rum. Ordförandeskapet överlämnades till Lennart 

Skärström. 

 
 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Anders Thorén 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

Lennart Skärström Sven-Olof Karlsson Per-Ola Karlsson 

 


